

Referat af bestyrelsesmøde Tirsdag den 3. april 2018 kl. 18.30 i Billum Hallen

Tilstede: Mogens Plauborg, Jørgen Gammelgaard, Søren Skou, Kasper Thorlund, Flemming Thorlund, Stine Ries og Marie Lydicksen

Fraværende: Anne Lyngbo/Laurids Lyngbo

1. Godkendelse af dagsorden og referater

De seneste referater og regnskabet for 2017 blev underskrevet.

Dagsordenen blev godkendt.

2. Konstituering

Formand: Mogens Plauborg

Næstformand: Jørgen Gammelgaard

Bestyrelse: Flemming Thorlund, Kasper Thorlund og Søren Skou

Suppleanter: Stine Ries og Anne Lyngbo

Kasserer (udenfor bestyrelsen): Marie Lydicksen

Stine har efter generalforsamlingen ønsket at afgive sin plads i bestyrelsen til Kasper Thorlund, hvorefter Stine er suppleant.

3. Valg af ordstyrer

Mogens Plauborg.

4. Siden sidst

Børne- og Ungdomsafdelingens afslutningsfest var en stor succes med 205 deltagere. Der skal afsættes mere plads til buffet'en til næste år, så spisningen kan afvikles hurtigere.

5. Aktivitetskalender

-

6. Nyt fra:

a) Formanden

Vi har modtaget info om Håndboldkaravanen og ønsker at søge igen. Vi satser på årgangene

fra 0. – 5. klasse, så vi har mulighed for at få fat i de yngste af U12 årgangen.

Mogens Plauborg kontakter Blåvandshuk Skole og Billum Friskole.

Kasper Thorlund kontakter Janderup Skole.

b) Sponsorudvalget

Kontrakterne fra Varde Open Air er modtaget, og sendt retur igen med lidt rettelser. Vi afventer nye.

Senior sponsorerne skal kontaktes/genforhandles inden sæsonen 2018/19. Jørgen er pt. presset pga. afsluttende eksamen, og derfor bliver kontakten til sponsorerne udsat til juni.

c) Børne- og Ungdomsudvalget

6 af klubbens ungdomshold deltager i Kia Cup 13.-15. april 2018. Stævnet blev lovet som et breddestævne i A, B og C rækkerne, men nu deltager der både 1. og 2. divisionshold i puljerne, hvilket vi har givet udtryk for, at vi er meget utilfredse med.

Der er booket træningstider for disse hold indtil 12. april 2018.

Kasper kan ikke længere skaffe lys til "Et Brag i Hallen". Kasper undersøger prisen på leje af lys, hvorefter vi sammenholder det med prisen på køb af lys.

d) Træner- og Seniorudvalget

Vi mangler pt. trænere til U10D, U14D, U16P og U18D/senior herrer.

Der er mange unge, der gerne vil være hjælpetrænere, og det er meget positivt.

e) Aktivitetesudvalget

Der kom mange "hjælpedler" retur i forbindelse med børne- og ungdomsafslutningen.

De fleste ville gerne hjælpe med salg af præmiespil.

Vi planlægger "Et Brag i Hallen" ved det første hjemmestævne. Mette Rhod og Regina Hyldig vil i den forbindelse sælges lodder i hallen, da målet er at øge salget i efteråret 2018.

f) Rekvisitudvalget

Vi har fået tilsendt et tilbud på bl.a. harpiks og tape fra A-Sport. ML undersøger om tilbuddet også gælder det grønne harpiks (Select Profcare).

Der bestilles spilletøj til 2 herre- og 2 damehold til den kommende sæson.

g) Kasserer

Regnskabet for foreningen og for præmiespillet blev underskrevet.

Der søges om tilladelse til at sælge præmiespil igen i 2018/19.

h) Turneringsudvalget

Der tilmeldes 1 hold Senior Damer B til DGI sommerturnering.

5. Eventuelt

Kasper er i gang med tryk af billetter til Bierfest, der er fundet en sponsor til tryk af billetterne.

ML undersøger prisen på leje af den gamle hal til Bierfesten.

6. Næste møde

Tirsdag den 8. maj 2018 kl. 19.00 i Billum Hallens mødelokale.

Referent:

Marie Lydicksen

Hemming Th. Jepsen



Søren

Kasper Fredrik